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Protokół nr 182/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 24 lipca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Barbara Cichecka  - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

4. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

5. Pan Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

6. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

        im. Jana Długosza w Wieluniu 

7. Pani Beata Zając    - radca prawny w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu   

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu o zwiększenie 

budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę zaworów 

termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku  

przy ul. Traugutta 12 - kontynuacja sprawy z CLXXXI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 18.07.2023 r.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska kierownika warsztatów szkolnych w Zespole 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej Uchwałę Nr 1252/23 w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego.   

9. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej 

Biblioteki Publicznej za I półrocze 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

11. Sprawy bieżące.  

12. Wolne wnioski.  

13. Zamknięcie CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXXII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie podjęte przez Zarząd decyzje będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wnosi żadnych dodatkowych punktów do porządku obrad. Zapytał,  

czy są jakieś propozycje, uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził,  

że Zarząd przez aklamację przyjął proponowany porządek obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad.  
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 Przyjęty porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu o zwiększenie 

budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę zaworów 

termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku  

przy ul. Traugutta 12 - kontynuacja sprawy z CLXXXI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 18.07.2023 r.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska kierownika warsztatów szkolnych w Zespole 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej Uchwałę Nr 1252/23 w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego.   

9. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej 

Biblioteki Publicznej za I półrocze 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

11. Sprawy bieżące.  

12. Wolne wnioski.  

13. Zamknięcie CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu  

o zwiększenie budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę 

zaworów termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku 

przy ul. Traugutta 12 - kontynuacja sprawy z CLXXXI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 18.07.2023 r. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Barbarę Cichecką oraz panią Małgorzatę Zygmunt – z-cę naczelnika 

Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Zaznaczył, że wszystkie materiały,  

o które Zarząd prosił na poprzednim posiedzeniu, zostały przedstawione. Następnie 

podziękował pani dyrektor za szybkie przygotowanie materiałów niezbędnych  

do podjęcia przez Zarząd decyzji. Zauważył, że są załączone 3 formularze ofertowe. 

Udzielił głosu pani dyrektor Cicheckiej.  

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy w okresie wakacyjnym nie ma możliwości, aby zostało to zrobione. 

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że ani w okresie wakacyjnym, ani we wrześniu nie wchodzi to w grę, 

ponieważ mają zamówienia, w związku z tym poprosiła firmę, która przygotowywała 

zawory, aby zrobiła szczegółowy kosztorys i tutaj ewentualnie istnieje szansa na to, 

żeby w okresie wakacyjnym tę pracę wykonać.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zawnioskował, 

powołując się na dyskusję z poprzedniego Zarządu, aby podjąć większe zadanie,  

a nie tylko zawory i wymienić wszystkie grzejniki. Zgłosił wniosek o przeznaczeniu 

kwoty 70 tys. zł na wymianę grzejników i zaworów w Międzyszkolnej Bursie  

w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” tym, aby 

taką kwotę przeznaczyć dla Bursy.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przeznaczeniu kwoty 70 tys. zł na wymianę grzejników centralnego ogrzewania  

i zaworów termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku  

przy ul. Traugutta 12 - kontynuacja sprawy z CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu 

w Wieluniu z dnia 18.07.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie jest aktualnie 

obłożenie w Bursie na ul. Traugutta.  

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że w tej chwili przy rekrutacji to jest około 80 osób. Dodała, że będzie 

jeszcze rozmawiała z panem naczelnikiem i ma prośbę, żeby z decyzją  

- czy uruchamiać dwie grupy, czy jedną wstrzymać się do momentu zakwaterowania, 

ponieważ pierwszy tydzień września jest decydujący, bo być może jakieś osoby 

dojdą, bo jest rekrutacja uzupełniająca. Nadmieniła, że jest 8 osób, które nie dostały 

się do wieluńskich szkół i one z tej rekrutacji wypadają.  

 

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Renatę 

Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu.  
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Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu przekazała, że powinna to już zrobić 3 lata temu, ponieważ 

jest nawał obowiązków, bardzo duże zadania, co następnie omówiła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor ma już kandydata.   

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że ma wstępną zgodę nauczyciela 

z zewnątrz, nie jest to nauczyciel z II LO.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby mieć na stałe drugiego wicedyrektora, czy tylko na ten okres 

przejściowy. Zasygnalizował, że to generuje dodatkowe koszty.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że wstępnie na ten rok szkolny, ale zobaczą 

jak poprawi się sytuacja i ewentualnie w przyszłym roku byłaby kolejna decyzja. 

Powiedziała, że może w ten sposób, może podjąć próbę, aczkolwiek jak mówiła 

powinna podjąć to kilka lat temu. Nawet jak będzie 800 uczniów to jej zdaniem jest  

to niezbędne stanowisko w II LO tym bardziej, że obowiązki, obowiązkami i jeśli 

chcemy, żeby jakość była na jak najwyższym poziomie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to by było  

na stałe.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z projektu uchwały wynika, że to stanowisko byłoby na stałe. Do decyzji Zarządu 

należy, czy robimy to na razie na rok.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że jeśli Zarząd tak zdecyduje, to w uchwale można 

określić czasookres.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pani 

dyrektor planuje, że powoła na rok.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, na rok, bo chciałaby mieć taką „furtkę”, 

ponieważ nie zna dokładniej tej osoby, ma bardzo dobre informacje, współpracowała 

i prowadziła nauczanie indywidualne, więc już zdążyły się poznać, ale jednak jest  
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to dla niej też pewne ryzyko, dlatego na rok. Dodała, że jej zdaniem powinno być  

na stałe takie stanowisko.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że trzymają panią dyrektor za słowo, że to będzie na rok, projektu uchwały nie będą 

zmieniać. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1258/23 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska 

wicedyrektora w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1258/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w szkole 

trwają już prace. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska kierownika warsztatów szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pani 

Krej zaproponowała, celem zaoszczędzenia środków finansowych, aby pani 

wicedyrektor Ingram na czas swojej nieobecności zrezygnowała i aby powołać 

drugiego wicedyrektora. Argumentacja pana dyrektora jest taka, że pani Ingram 

przebywa na usprawiedliwionej nieobecności w dłuższym okresie. W tej chwili jest 
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tylko jeden wicedyrektor i jest problem w tym, aby ta szkoła normalnie funkcjonowała, 

bo jest tam też około 1000 uczniów.   

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę. Dodała, że to, co pan starosta 

proponuje, czyli odwołanie jest rozwiązaniem bardziej zasadnym. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wie, czy jest możliwe odwołanie, skoro jest to usprawiedliwiona nieobecność.  

 Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że za porozumieniem stron w tej sytuacji jest  

to możliwe. Dodała, że nie wie, czy to jest jakaś forma zabezpieczenia pracownika 

przez dyrektora.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w pracy 

zostaje tylko odwołuje się z funkcji.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak, to nie jest rozwiązanie stosunku pracy. 

Jest to odwołanie ze stanowiska.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tylko 

jest to wypowiedzenie warunków płacy i pracy, a na zwolnieniu nie można  

tej czynności dokonać bez zgody. 

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji dopowiedziała, że bez zgody drugiej strony.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, a odnośnie 

kierownika warsztatów szkolnych. 

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że to jest taka sama sytuacja. Zwróciła uwagę  

na jeden aspekt, a mianowicie przez ten okres będziemy również płacić podwójny 

dodatek funkcyjny, bo jeżeli pani wicedyrektor zakończy                             ,  

i następnie zacznie korzystać z             to oczywiście ten dodatek będzie jej się 

należał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w okresie urlopowym.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wskazała, że                 tej pani będzie długi, tak że będziemy 

płacić podwójny dodatek funkcyjny.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego to jest 35 dni 

roboczych.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że przepisy z Karty Nauczyciela wprowadziły taki 

wymiar w stosunku do osób zajmujących stanowiska kierownicze. Zmiana Karty 

Nauczyciela 3-4 lata temu wprowadziła, iż kadra kierownicza w szkole ma urlop  

w wymiarze 35 dni roboczych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do ujętej w piśmie 

informacji o liczbie dni                     pani wicedyrektor za 2022 r, 2023 r.  

i za 2024 r..  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że jest tutaj zastosowana proporcjonalność.  

Jeśli jest niepełny rok, to wówczas proporcjonalnie liczy się ten wymiar.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Dariusza Kowalczyka – dyrektora ZS nr 2 w Wieluniu. Wskazał, że w materiałach jest 

uzasadnienie do uchwały, w którym jest napisane, że obecny kierownik warsztatów 

szkolnych będzie przebywać na                                       . Dodał, że jest też zastępca 

kierownika warsztatów szkolnych, bo to wiąże się z dwoma rzeczami. Jeżeli pan 

dyrektor powierzy drugiemu kierownikowi warsztatów szkolnych stanowisko,  

to wiadomo, że nie ma zastępcy kierownika warsztatów szkolnych.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że rozmawiali w Wydziale Edukacji i ustalili, że jest taka 

możliwość – mowa o powołaniu kierownika warsztatów szkolnych, który odchodzi  

na                i tutaj nie ma przeszkód prawnych, aby w miejsce kierownika, który 

będzie na               powołać kierownika pełniącego tę funkcję i tak chciałby  

to zostawić dlatego, że jest to okres przejściowy (roczny). Natomiast też jest  

to okazja do zapoznania nowych osób z obowiązkami na tym stanowisku i być może,  

że w przyszłości osoba, którą planuje na to stanowisko, aspirowałaby do pełnienia  

tej funkcji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ta sama 

komórka będzie miała dwóch kierowników.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że jeden będzie na             , nie będzie pełnił tych 

obowiązków.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak pan 

dyrektor pójdzie na          , to nie będą drugiego dyrektora powoływać.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że dyrektor tworzy, za zgodą organu prowadzącego, 

stanowiska, więc utworzenie kolejnego stanowiska kierowniczego z punktu widzenia 

prawnego, opierając się tylko na tym zapisie jest możliwe tylko czy zasadne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że regulamin 

organizacyjny szkoły dzieli szkoły na takie komórki jakimi są warsztaty, którymi 

kieruje kierownik. Zapytał, czy teraz będzie kierować nimi dwóch kierowników. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy kierownik,  

czy pełniący obowiązki.    

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że nie ma takiego stanowiska: pełniący obowiązki.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że na czas nieobecności.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji kontynuowała, że w przypadku nieobecności kierownika 

zastępuje go zastępca i jest to ścieżka taka oczywista.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak jest  

wtedy z dodatkiem - wypłacamy jako zastępcy, czy wypłacamy jako kierownikowi.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że w sytuacji, jeżeli będzie dalej na stanowisku 

zastępcy, to tak.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czyli ta osoba pełniąca w cudzysłowie, bo Prawo Oświatowe tego nie przewiduje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że po to jest 

zastępcą, żeby zastępować kierownika. Można byłoby powołać ewentualnie drugiego 

zastępcę i jeden z nich będzie wyżej sytuowany w regulaminie organizacyjnym  

i pod nieobecność kierownika on kieruje.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że kwestia 

nazewnictwa jest w tym momencie bez znaczenia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan 

kierownik przerwie          i będzie dwóch kierowników.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu przekazał, że w umowie, czy w angażu będzie wpisane na czas 

nieobecności.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie należy podać 

precyzyjnie okresu kierowania: „od - do”. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że nie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w uchwale  

też można zapisać, że do momentu powrotu, czy nieobecności dodając, że 

zastanawia się nad tym. Data w projekcie uchwały jest wskazana do 31.08.2024 r., 

czy jakieś dodatkowe zastrzeżenie: „że w przypadku”. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu dopowiedział, że skrócenia                             .  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że na czas nieobecności. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował, aby może 

inaczej nazwać to stanowisko.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie można nazwać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pytanie  

jest takie, czy pan dyrektor nie może odwołać pana kierownika i później jak wróci  

znowu go powołać.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że odwołanie za porozumieniem stron jest 

możliwe, przesłanki odwołania są określone Prawem Oświatowym. Następnie 

omówiła możliwości odwołania z każdego stanowiska kierowniczego.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby  

to było zgodne trzeba będzie zmienić regulamin, w regulaminie byłoby, że jest dwóch 

kierowników.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu dopowiedział, że jeden jest urlopowany, więc jest jeden de facto pełniący 

funkcję, powołany na czas nieobecności. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że powołujemy 

drugiego. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy już jest 

podanie pana kierownika. 

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że tak.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w ogóle zastanawia 

się, czy ta uchwała jest potrzebna. Dodał, że kierownik pójdzie na        , dyrektor 

powołuje drugiego w miejsce, stanowisko jest to samo.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kierownik 

jest nadal na stanowisku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że tak, ale jest  

na           , więc to jest tylko kwestia umowy z nowym pracownikiem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że sprawa  

jest taka, że nie można powołać pełniącego obowiązki.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że w przypadku 

dyrektora, czy wicedyrektora nie ma problemu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w ogóle 

jest potrzebna uchwała.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że stanowisko zostaje 

jedno, obecny kierownik idzie na           , a dyrektor w miejsce tego powołuje 

drugiego, więc zastanawia się, czy ta uchwała w ogóle jest potrzebna i czy jest 

potrzebna zmiana organizacyjna.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że nie może tego zrobić bez zgody Zarządu.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że decyzja Zarządu jest niezbędna w przypadku 

utworzenia kolejnego stanowiska wicedyrektora, a tutaj jest propozycja powołania 

osoby na to stanowisko.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że Zarząd 

może podjąć decyzję, że jest taka zgoda bez uchwały.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, że jeżeli pan 

dyrektor podpisze umowę z nową osobą na miejsce kierownicze za pana 

Kamińskiego, to w umowie będzie, że na czas nieobecności, czy na czas           .  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że zgoda 

na pewno będzie, ponieważ wiadomo, że nie może być warsztatów bez kierownika, 
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wtedy nie trzeba zmieniać nic w regulaminie.        

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy na       

                                    kierownik otrzymuje dodatek.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że musiałaby 

być zgoda pana kierownika, żeby go odwołać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nikt 

go nie odwołuje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński kontynuował, że nie można 

powołać kogoś innego.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Zając – radcę prawnego w Starostwie Powiatowym w Wieluniu. Przekazał pani 

mecenas, że Zarząd ma dylemat odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie drugiego stanowiska kierownika warsztatów szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. Pytanie jest takie, czy jest 

potrzebna w ogóle uchwała w przypadku, gdy obecny kierownik warsztatów 

szkolnych idzie na                      , a w gestii pana dyrektora jest powołanie na czas 

nieobecności obecnego kierownika warsztatów szkolnych, drugiego. Dopytał, czy jest 

potrzebna uchwała, czy tylko jest umowa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan dyrektor 

może powołać pełniącego obowiązki kierownika warsztatów podczas nieobecności 

kierownika.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie. Zasadniczo wszystkie komentarze są takie, że Prawo 

Oświatowe jest w taki sposób skonstruowane, że nie ma tego: zastępca zastępcy  

i to w różnych sytuacjach się przejawia. Poinformowała, że miała koncepcję, że może 

dlatego, że tu jest nadzwyczajna sytuacja, że kogoś nie ma, można by powołać  

na czas określony nieobecności, ale też wyczytała, że to ciągle jest ta sama 

konstrukcja. Nadmieniła, że pani naczelnik Zygmunt wystąpiła do biura ekspertów  

z LEX-a i jest stanowisko, że nie ma możliwości. Zaznaczyła, że trzeba,  
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albo za porozumieniem stron rozwiązać z tym dotychczasowym i powołać 

następnego, albo trzeba utworzyć drugie stanowisko.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ale dwóch 

kierowników tej samej komórki.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy mowa jest o kierowniku warsztatów, czy o zastępcy dyrektora.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że o warsztatach szkolnych.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział,  

że o kierowniku warsztatów, ta sama komórka będzie miała dwóch kierowników.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy Zarząd może 

powołać na czas nieobecności obecnego kierownika, który będzie na                     , 

drugiego kierownika. Nadmienił, że nie ma problemu,  

jeśli chodzi o powołanie dodatkowego wicedyrektora, ponieważ za zgodą organu 

dyrektor tworzy nowe stanowisko. Powtórzył pytanie, czy można utworzyć 

stanowisko drugiego kierownika z istniejącym schematem organizacyjnym, z jednym 

kierownikiem, gdzie nie ma przewidzianych dwóch kierowników   

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

wyjaśniła, że jest regulamin, schemat organizacyjny szkoły, w którym jest dwóch 

wicedyrektorów, a jeden kierownik.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mowa 

jest o stanowisku kierownika warsztatów szkolnych. Pytanie jest następujące  

– czy pan dyrektor podczas nieobecności obecnego kierownika warsztatów 

szkolnych może powołać drugiego kierownika w zastępstwie. Dodał, że nie ma  

w przepisach prawa, że jest ktoś pełniący obowiązki. Czy zawiera z nim umowę? 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

wyjaśniła, że dodatkową umowę na zastępstwo na czas nieobecności, Karta 

Nauczyciela dopuszcza ogólnie zatrudnianie nauczycieli na zastępstwo, tak samo jak 

Kodeks pracy. Powiedziała, że to chodzi o osobę, która pracuje w szkole i będąc tym 

kierownikiem dalej będzie nauczycielem, i będzie mogła pracować w szkole na pełny 

etat. 

 Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że ze zniżką. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że sytuacja jest dosyć 

prosta, wniosek tego nauczyciela jest roczny i w umowie z nowym kierownikiem 

można zastrzec, że na czas nieobecności, gdyby się coś wydarzyło, ale co się może 

tu wydarzyć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że chodzi o to, 

że w schemacie, czy w regulaminie, statucie będzie umieszczony, bo trzeba będzie  

to zmienić i będzie dwóch kierowników.   

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

wyjaśniła, że stanowisko  miałoby być tylko na rok, więc jakby zniknie ze schematu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy pracownik  

idący na                  może w każdej chwili wrócić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że może.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

odpowiedziała, że myśli, że nie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w schemacie jest 

jeden kierownik, jeden pełni obowiązki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, ale jest dwóch.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, ale jeden jest  

na                      , czyli go nie ma.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jak Zarząd podejmie uchwałę to będzie dwóch.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przekazała, że jak Zarząd podejmie tę uchwałę, to w okresie do tego roku szkolnego, 

który nastąpi od 1. września do 31. sierpnia będzie dwóch kierowników tylko jeden 

rok.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, czy nie można, na przykład nazwać to jako pierwszy 

kierownik warsztatów, drugi kierownik warsztatów.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby może 

pójść w to, o czym mówili z panem Wojcieszakiem, powołać jeszcze jednego 

zastępcę i będzie dwóch zastępców.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy pan kierownik, 

który odchodzi na                nie może napisać, że rezygnuje  

na ten czas z pełnienia funkcji kierownika.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że jeśli powodem takiego występowania miałoby być to,  

że nie potrafią jakby rozstrzygnąć konfiguracji, to nie chciałby tego.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby pan dyrektor 

zaproponował rozwiązanie.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że zaproponował. Według opinii, zaczerpniętych porad 

prawnych wynika, że na ten czas nieobecności można powołać kierownika i Prawo 

Oświatowe jakby tutaj nie stoi wbrew, natomiast może łatwiej zmienić papier,  

czyli strukturę organizacyjną placówki. Zaznaczył, że chodzi tutaj o szacunek  

dla kierownika, który tyle lat pełni tę funkcję i nawet nie przyszło mu do głowy,  

żeby go prosił, aby złożył rezygnację z tej funkcji.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że tylko na ten 

okres.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że on tak tego nie widzi.    

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przekazała, że zastanawia się, czy tutaj nie można byłoby, że dyrektor powierza  

na czas określony pełnienie zastępstwa.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że wtedy dodatek funkcyjny przysługuje mu jako kierownikowi warsztatów.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby zostawić  

tę sprawę w toku, celem wyjaśnienia.    

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

dodała, że jeżeli Prawo Oświatowe dokładnie tak samo traktuje wszystkie stanowiska 

kierownicze, to wtedy ta zasada, że nie ma „zastępca na zastępcę” jakby  

ma zastosowanie. Jeżeliby tu byłoby inaczej, to najprościej byłoby, że dyrektor sam 

powołuje, wyznacza pełnienie obowiązków zastępcy.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że może się myli,  

ale uważa, żeby nic nie zmieniać, zatrudnić osobę na stanowisko kierownika na czas 

nieobecności obecnego kierownika i sprawa jest zamknięta.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odnośnie powoływania 

drugiego kierownika powiedział, że może dojść do takiego paradoksu, że ten drugi 

kierownik, np. złamie nogę, pójdzie na zwolnienie na pół roku i będziemy trzeciego 

powoływać.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że tak,  

ale po co sobie stwarzać problemy, jak ich nie ma.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” tym, aby pozostawić sprawę pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska kierownika 

warsztatów szkolnych w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu” w toku. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska kierownika 

warsztatów szkolnych w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu” w toku 

(głosowało 5 członków Zarządu).        

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wiąże 

się to z wydatkami finansowymi, a tych środków nie jest za wiele w oświacie. 

Wskazał, że jest tutaj określony okres utworzenia trzeciego stanowiska wicedyrektora 

od 1.08.2023 r. do 31.07.2024 r.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że tak, ale wydaje się już nierealny, ponieważ to będzie  

od 1. września.  

       Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

zmienić, że od 1. września. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu wicestaroście. 

  Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy w ogóle jest 

potrzebne takie stanowisko. Dlaczego pan dyrektor wystąpił z wnioskiem o kolejnego 

wicedyrektora?  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że jeśli dochodzi do takiej sytuacji, że odbiera urlop  

za ubiegły rok, bo obowiązki w placówce w tym roku, cały ubiegłoroczny urlop jest nie 

odebrany, pani wicedyrektor również, to świadczy o tym, że przejęli te ciężary 

prowadzenia placówki na siebie i występuje dlatego, żeby uzupełnić stan personalny 

kadry zarządzającej z oczywistych powodów, czyli narastającej liczby przypadków 

indywidualnej pracy z dzieckiem, spraw wychowawczych, zwykłego nadzoru 

prowadzonego w placówce ze strony kadry kierowniczej. Dodał, że wydaje się,  

że w tej skali problemów związanych ze zdrowiem, z problemami w rodzinie, 

problemów życiowych u dzieci przybyło niesamowicie dużo. Dodał, że ministerstwo 

to zauważyło powołując do szkół pedagogów specjalnych, jednak jest potrzebna 

osoba, która ma uprawnienia do zarządzania, do nadzoru, do kontrolowania,  

do prowadzenia wielu spraw.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mogą się 

dowiedzieć, co to jest za osoba.  

  Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu odpowiedział, że jeszcze 2h temu by powiedział, że jest  

po słowie z panią               na stanowisko wicedyrektora w zastępstwie, natomiast  

w teczce w sekretariacie szkoły leży wniosek                                           . Nadmienił, 

że z tego, co wie, to otrzymała propozycję na stanowisko wicedyrektora w jednej  

z wieluńskich szkół.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, skąd wzięły się  

aż takie duże zaległe urlopy kadry kierowniczej, bo w poprzednim roku chyba były 

jeszcze dwie panie wicedyrektor. 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że niestety, ale           , pani Ingram  

jest                          , co on rozumie, ma swoje priorytety, jeśli chodzi o rodzinę.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że szkoła 

funkcjonuje pomimo tego, że pana dyrektora w kluczowych momentach dla szkoły 

nie ma, mając na myśli rekrutację, Drzwi Otwarte, później kolejne dni, kiedy 

uczniowie przychodzą, trzeba decydować o tym, czy go przyjąć, czy nie przyjąć,  

a pan dyrektor jest na urlopie i nie wie, czy jest potrzeba jeszcze jednej osoby.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że dyrektor nie decyduje w czasie rekrutacji o tym,  

czy go przyjąć, czy nie. Jest komisja rekrutacyjna. Dyrektor podejmuje decyzję, kiedy 

kończy pracę ww. komisja.   

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji poinformowała o ilościach uczniów w kończącym się roku 

szkolnym: I LO - 711, II LO - 1013, ZS nr 1 - 1322, ZS nr 2 - 938, ZS nr 3 - 454.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały. Po głosowaniu stwierdził, że nie ma rozstrzygnięcia.  

 

 

 

Brak rozstrzygnięcia w przedmiotowej sprawie – wynik głosowania: 2 głosy 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 2 głosy „przeciw” (głosowało 5 członków Zarządu).  

       Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  
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  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po sesji Rady Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 3 osobowym. Nieobecni Pan Marek Kieler – przewodniczący 

Zarządu Powiatu, Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu.  

 

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej Uchwałę Nr 1252/23 w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1259/23 zmieniającą Uchwałę Nr 1252/23 w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 

(głosowało 3 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1259/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej 

Biblioteki Publicznej za I półrocze 2023 r. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

informację.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

informację o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki 

Publicznej za I półrocze 2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni w tym 

punkcie: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński krótko omówił projekt 

uchwały. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1260/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecni w tym punkcie: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 1260/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

Sprawy bieżące.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

spraw bieżących.  

 

 

Pkt 12 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś chce 

zgłosić wolne wnioski.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy pan Wojcieszak 

przygotował już wniosek (dot. procedury dotyczącej wycinki drzew).  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie ma 

pomysłu, żeby skrócić ten obieg dokumentów, co omówił.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wniosek  

jest gotowy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarząd odpowiedział, że jeszcze nie jest 

gotowy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się kwestii przekazania 

dotacji dla powiatu na Warsztat Terapii Zajęciowej w Rudzie. Przekazał, że pani 

sekretarz teraz sprawdza, czy taki projekt uchwały jest w porządku obrad sesji Rady 

Miejskiej. Dodał, że trzeba byłoby się zastanowić nad tym, czy każdą dotację 

przyjmować i uchwalać, czy czekać za wszystkimi gminami i dopiero zrobić to razem, 

czy sukcesywnie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że trzeba się 

nad tym zastanowić.  

 

 

Na CLXXXII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone 
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Pkt 13 

Zamknięcie CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CLXXXII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


